



Come live an exceptional moment! Limited seats

To celebrate D-DAY's 80th anniversary, women part of the British army community will be singing at Château la Chenevière.

The **Military Wives Choir** is a registered charity and network of 75 choirs in British military bases across the UK and overseas, bringing women in the military community closer together through singing. With over 2,200 members, the MWC network is tri-service (Royal Navy, Royal Marines, British Army, Royal Air Force) and any woman with a military connection can join including those currently serving, veterans, mothers, sisters, and daughters, empowering women from across the military community. **The Military Wives Choir** sang during the London Olympics and the Diamond Jubilee of Elizabeth II in 2012. Each Christmas, the **Military Wives Choir** sing just before the Queen and King's speech on the BBC. www.militarywiveschoirs.org

Program

5pm: first part: *Fly me to the moon, I've got you under my skin, etc.*

5.45pm: *Cocktail with a glass of Champagne and 3 canapés*

6.15pm until 7pm: second part *Normandy, The Poppy Red, Songs that won the war, etc.*

Venez vivre un moment d'exception ! Places limitées

Pour célébrer les 80 ans du débarquement, la chorale des femmes de l'armée britannique viendra chanter au Château la Chenevière

The Military Wives Choir est une association caritative et un réseau de 75 chorales rattachées à des bases militaires britanniques à travers le Royaume Uni et l'étranger. Elles rassemblent des femmes qui font partie de la communauté militaire à travers le chant. Avec plus de 2200 membres, elles représentent la British Army, Royal Air Force, Royal Navy et les Royal Marines. Elles peuvent-ils être toujours en service, anciennes combattantes, mères, sœurs ou femmes de soldats. **The Military Wives Choir** ont chanté durant l'ouverture des jeux olympiques à Londres et au 60^{ème} anniversaire de règne de la reine Elizabeth II en 2012. Chaque Noël, lorsque le discours de la reine est diffusé sur la BBC et regardé par tout le pays, ce sont les **Military Wives Choir** qui chantent en introduction.

Programme

À 17h00 : 1ère partie - *Fly me to the moon, I've got you under my skin, etc.*

à 17h45 : *Cocktail apéritif sur la base d'une flûte de champagne et 3 canapés*

de 18h15 à 19h00: 2ème partie - *Normandy, The Poppy Red, Songs that won the war, etc.*